
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. januar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Der ønskes en redegørelse for forløbet vedrørende rapporten om projektet
”Tilbage til Arbejde”, og herunder for følgende spørgsmål:
a) hvorfor har ministeren afgivet 2 forskellige svar om konklusionerne i rappor-
ten vedrørende "Tilbage Til Arbejde"?
b) hvorfor undersøgte regeringen og forligspartierne bag aftalen om ændrin-
ger af sygedagpengene ikke undervejs årsagen til, at 5 kommuner havde en
effekt af projektet - og at 17 kommuner ingen effekt havde af projektet?
c) hvad er årsagen til, at regeringen og forligsparterne ikke inddrager rappor-
tens konklusioner i forslag til nye sygedagpengeregler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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